
3rd Session, 51st Legislature
New Brunswick
39 Elizabeth II, 1990

26

3^e session, 51^e Législature
Nouveau-Brunswick
39 Elizabeth II, 1990

BILL

**AN ACT TO AMEND THE
ENGINEERING TECHNOLOGY ACT**

PROJET DE LOI

**LOI MODIFIANT LA LOI SUR
LES TECHNIQUES DU GÉNIE**

MR. PAUL DUFFIE

M. PAUL DUFFIE

An Act to Amend the Engineering Technology Act

WHEREAS the New Brunswick Society of Certified Engineering Technicians and Technologists prays that it be enacted as hereinafter set forth;

THEREFORE, Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick enacts as follows:

1 The second paragraph of the preamble of the French version of the Engineering Technology Act, chapter 92 of the Acts of New Brunswick, 1986, is amended by deleting the abbreviation "Inc." after the words "Nouveau-Brunswick".

2 Section 3 of the French version of the Act is amended by adding "agrés" after the word "technologues".

Loi modifiant la Loi sur les techniques du génie

ATTENDU QUE la Société des techniciens et des technologues agréés du génie du Nouveau-Brunswick demande l'adoption des dispositions qui suivent;

À CES CAUSES, Sa Majesté, sur l'avis et du consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, décrète :

1 Le deuxième paragraphe du préambule de la version française de la Loi sur les techniques du génie, chapitre 92 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1986, est modifié par la suppression de l'abréviation «Inc.» après les mots «Nouveau-Brunswick».

2 L'article 3 de la version française de la Loi est modifié par l'adjonction du mot «agrés» après le mot «technologues».